
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
25.september 2018 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Bygning2 – Rørsangervej / indskolingsbygningen  

Deltagere: Dorte, Stine, Tenna, Lene, Rikke, Malik, Kitty, Dan, GF, FK, HO, AHN, MF, Ahmed, Sebastian 

Afbud: Katrine, Thomas Hvid,  

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 
 

Følge og på og godkende referat 
Konstituering af SB 
Godkende forretningsorden 

Bilag 
 
Bilag 
 

10 min  
Formand Dorte trækker sig som formand af personlige årsager. 
Kitty vælges som formand og Tenna som næstformand. 
Forretningsordenen godkendes. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 
 

5 min  
På elevrådet har man drøftet  

- brugen af små personlige whiteboards til eleverne til fx 
udregninger i matematik. SB synes det lyder interessant og 
vil gerne med til at kigge på økonomidelen i det, hvis 
lærerne bakker op om tiltaget. 
 

- Elevernes syn på trivselstimen. Der var udbredt enighed om 
at trivselstimen er en vigtig del af skolen.  
 

- Brug af tilbuddene i organisationen Danske Skoleelever. 
Ahmed og Sebastian har meldt sig til at kigge dybere på 
det. 
 

Elevrådet vil ydermere meget gerne takke Thomas Horn for hans tid 
som skoleleder. Eleverne udtrykker at de har været meget glade for 
samarbejdet. Ahmed overrækker en buket blomster. 
  

Økonomi     Gennemgang 
Bilag 
 

20 min  
HO gennemgår omstændighederne omkring skolens økonomi for 
de nye medlemmer i SB. Med baggrund i de små klassekvotienter 
har skolen en lille – men sund – økonomi. Der har gennem de 



senere år været fokus på at gøre politikere og forvaltning klar over 
at Grøndalsvængets Skoles optagegrundlag er for småt i forhold til 
ambitionerne om at blive tresporet. Skolen budgetlægger meget 
”sikkert” og prognosen viser, at vi overholder budgettet og kommer 
ud af året med et tal, der ligger tæt på 0. 
 
På KKFOen er der planlagt med et mindreforbrug inden for den 
tilladte ramme. Midlerne skal overføres til kommende budgetår, 
med henblik på at kunne imødekomme planlagte nedskæringer på 
KKFO-området.  
 

Distriktsændringer  Vi skal forholde os til de 
manglende distriktsændringer. 
  

Nedsætte arbejdsgruppe? 20 min  
HO gennemgår historikken i skoledistriktsændrings-udfordringerne. 
Senest har man politisk besluttet, at Utterslev Skoles 
overbelægningsudfordring skal løses ved at en rode flyttes fra 
Utterslev til Bellahøj Skole. Samtidig har denne beslutning medført, 
at der samtidig besluttes at der skal laves en sikker trafikrute for 
børnene, når de skal krydse Borups Alle. 
Grøndalsvængets Skole kan med god grund undre sig kraftigt over 
de to beslutninger. For det første fordi Grøndalsvængets Skole 
gennem lang tid har henvendt sig med ønske om at få en større 
rode. For det andet har Grøndalsvængets Skole – også gennem 
mange år – henvendt sig hos politikere og forvaltning med ønske 
om at få sikret skolevejen for de elever, der bor på den anden side 
af Borups Alle. 
SB beslutter at lave skrivelse til politikerne. 
Dorte, Dan, Rikke, Kitty melder sig til skrive-udvalget. 
 

Byggesag 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Status på genhusning og 
indflytning 
 

10 min    
HO orienterer om byggesagsstatus. 
Der er ikke bedring i samarbejdet mellem bygherre og byggefirma. 
Fejl og mangellisten vokser - men vi fortsætter stædigt arbejdet 
med påpege, at tingene skal være i orden. Den nye skoleleder vil 
skulle fortsætte, hvor HO slipper. I perioden indtil denne er på 
plads - forhåbentlig 1. nov. – vil Claus og Finn ufortrødent kæmpe 
videre. 
SB bakker op om arbejdet og tilbyder deres hjælp, hvis der skal 
bakkes op herfra. 



 
 
 

 
 

Retningslinjer  Status og evaluering:  
*Skolefonden  
*Lejrskole/hytteture 
 

Drøftelse 
Bilag 
Bilag  

25 min Skolefonden 
SBs salg af kaffe og kage ved forskellige arrangementer går til 
skolefonden.  
SB gennemgår retningslinjerne og laver mindre ændringer. 
Retningslinjerne besluttes. 
 
Lejrskoler 
Udskolingen har placering af lejrskoler på kommende 
afdelingsmøde. Der er forslag om at lægge lejrskolen i 9. kl. frem for 
8. kl. grundet de mange andre ”ude-af-huset” aktiviteter, som ligger 
obligatorisk på 8. årgang. 
 
Punktet udskydes til kommende SB-møde, så udskolingens 
henstilling kan medtages. 
 
 

Kontaktforældremøder 
/ forældremøder 
 

Planlægning  Drøftelse og beslutning  
 
 
 

20 min  
På sidste møde blev det vedtaget, at SB skulle deltage i 0. kl. 
forældremøde for at reklamere for kontaktforældre-ordningen. 
Desværre kan ingen dog på den pågældende dato. 
I stedet besluttes det at Kitty spørger tre kontaktforældre i 2.u om 
de vil kunne deltage. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

Lærernes dag 5. okt 
Indskrivning  

5 min  
Forældrene 
Det er lærernes dag på fredag d. 5.10. og SB vil gerne som vanligt 
uddele æbler til lærerne. Da der er morgensang denne dag 
besluttes det at dele æbler ud til indskolingslærerne under 
morgensang. 
 
Indskrivning 
Der er indskrivningsdag d. 1.11. for kommende 0. kl. elever.  
Som vanligt vil der blive gjort rigtig meget ud af denne aften. 



 

Tenna foreslår at der arbejdes på at få fat i flere forældre via at 
invitere til Åbent Hus i det nye indskolingshus for forældre, der har 
lyst til at se skolen, men som ikke har mulighed for at komme den 
1. nov.  Rikke tilføjer, at det Åbent Hus- arrangement kunne udvides 
til at gælde alle interesserede/nysgerrige borgere i området. 
Dan fortæller at Lokaludvalget har adgang til annonceplads i 
lokalavisen og at postkortet vil kunne sættes i her.  
 
Personalet 
- 
 
Ledelsen 
Lærer i indskolingen har opsagt sin stilling på GVS for at få arbejde 
tættere på sit arbejde. Stillingen er opslået. Hvem fra SB er 
interesseret i at deltage i ansættelsessamtaler. 
Lene og Tenna udtrykker at de er interesserede. GF vender tilbage 
ift. datoer etc. 
 
KKFO 
Her er der også jobopslag – skolepædagog. Der er sidste runde 
ansøgere til samtale i starten af næste uge. 
KKFOen er i gang med flere udviklingsområder og der sker i det hele 
taget meget på fritidsdelen i øjeblikket. 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 31. oktober 2018  5 min 
 
 

 
Elevrådet – Danske skoleelever, Whiteboards 
Udkast til skrivelse  
Lejrskoleprincipper 
Nyt fra Lokaludvalget v. Dan 
 
HO 
Takker Dorte for sit store arbejde i skolebestyrelsen. På det 
personlige plan har samarbejdet med Dorte været præget af tillid, 
dialog, åbenhjertighed og ordentlighed. 
 


